
																																	Norberg	skole	FAU	
Møtereferat	
FAU-møte	6	,	2018/2019	
Mandag	4.	februar	
Referent:	Tove	Jørstad	
	
Klasse	 Navn	 Til	stede	 Meldt	fravær	 Fravær	
8A	 Cecilie	Ulstein-Brokner	 x	 	 	
8B	 Ulf	Sture	Rolfsen	 	 	 x	
8C	 Thorsteinn	Skansbo	 	 	 x	
8D	 Margrethe	Gleditsch	 x	 	 	
8E	 Håvard	Hegdal	 x	 	 	
8F	 Kristian	Tonby	 x	 	 	
9A	 Elise	Skjold	Rønningen	 x	 	 	
9B	 Torstein	Strøm	 x	 	 	
9C	 Kristin	Skogeng	 x	 	 	
9D	 Sigfrid	S.	Fremstad	 x	 	 	
9E	 Kalle	Hesstvedt	 x	 	 	
9F	 Tove	Jørstad	 x	 	 	
9G	 Ulf	Berg	 x	 	 	
10A	 Kathrine	Steen	Andersen	 x	 	 	
10B	 Lajla	Jakhelln	 x	 	 	
10C	 Sonja	Berg	Buxrud	 x	 	 	
10D	 Thale	Andresen	(vara)	 x	 	 	
10E	 Eli	Østberg	Baardseth	 x	 	 	
10F	 Jorunn	Skattum	 x	 	 	
10G	 Arnulf	Røisgaard	 x	 	 	
10H	 Laila	Småstuen	 x	 	 	
	
Rektor	Lise	Byom-Nilssen	var	tilstede	under	sak	2.	
	
	
	 Sak	 Ansvarlig							
1	 Godkjennelse	av	innkalling	

Godkjent	
Alle	

2	 Rektor	informerer	
Hyggelig	nyhet:	
2	ganger	i	uken	får	elevene	gratis	skolefrukt.		Frukten	settes	
rundt	på	huset,	bl.a	i	kantina	og	på	biblioteket.	
	

Rektor	



- Strategisk	plan	2019	
Strategisk	plan	er	vedtatt	av	Driftsstyre.	Den	er	mer	konkret	enn	
den	har	vært	tidligere.	
Man	ønsker	at	skolens	elever	skal	oppleve	hverdagen	slik	det	står	
i	Skolens	profil.	Det	skal	finnes	en	del	likhetstrekk	i	alle	klassene.	
Man	skal	være	kollektive.	
Skolens	viktigste	utfordring	er	inkludering,	medskaping	og	
mestring.	
Nå	jobbes	det	med	førforståelse	og	tydeliggjøring	overfor	elevene	
om	at	dette	er	mål	skolen	vil	oppnå.		Skolen	skal	få	
tilbakemeldinger	fra	elevene	og	melde	tilbake	til	Driftsstyre.	
Samtaler	med	lærerne	under	veis.		
Les	kortversjonen	av	Strategisk	plan	her	eller	via	skolens	
hjemmeside:	
https://nordberg.osloskolen.no/siteassets/om-
oss/presentasjonsplan-1.pdf	
	
- Håndtering	av	Kiwisaken	

Dette	er	en	politisak	som	er	under	etterforskning.	Den	håndteres	
av	politiet	og	de	Kiwiansatte.		
Mange	var		involvert.	Episoden	ble	filmet	og	distribuert.		
	
Det	er	viktig	at	foreldrene	snakker	om	hendelsen	hjemme.	Man	
skal	ikke	filme	og	ikke	heie,	men	ringe	112.	
Foreldre	lurer	på	sikkerheten	på	skolen.	Skolen	opplever	ikke	
skolemiljøet	som	utrygt.	Men	det	er	satt	inn	ekstra	voksentetthet	
i	friminuttene	og	det	jobbes	mye	med	de	elevene	det	gjelder.	
	
Noen	lever	i	9.	trinn	føler	en	fryktkultur.	Slike	ting	er	rektor	
veldig	opptatt	av	at	det	meldes	fra	om.	Hun	ønsker	god	dialog	
med	foreldre	og	elever.	
	
Skolen	er	åpen	for	møter	med	foreldre.		
	
- Utsettelse	av	vinteraktivitet	

Skolen	har	ikke	anledning	til	å	ha	aktiviteter	som	elevene	må	
betale	for.	Opplæringsloven	er	klar.		Skolen	har	sjekket	saken	
med	jurist	i	etaten.	
Trinnene	får	aktivitetsdagen	på	ulike	dager:	
	8.	trinn:	5.	mars,		
10.	trinn:	8.	mars		
9.	trinn:	i	løpet	av	uke	10	(ikke	fastsatt	ennå).	

	
3	 Vinterball	

Gjennomføringen	gikk	veldig	greit.	Antall	foreldrevakter	og	
elever	som	serverte	var	tilfredsstillende.	Elevene	oppførte	seg	
bra.	Det	var	gode	taler,	spesielt	damenes	tale.		
Litt	utfordring	å	få	tatt	bilder,	men	de	ble	bra.		
Stort	sett	innenfor	budsjett.	

Kalle	



Konkluderer	med		at	det	var	et	flott	arrangement.		
		
Det	ligger	en	veiledning	tilgjengelig	til	bruk	for	ny	komité.	
	
Årets	vinterball	var	det	siste	som	ble	arrangert	av	FAU.	Ny	komité		
skal	samarbeide	med	skolen	om	Vinterball	og	klasseturer.	Her	
deltar	Kristin	Skogeng,	Ulf	Berg	og	Elise	Skjold	Rønningen.		
	

4	 Eventuelt	
17.	maifrokost	
FAU	er	positive	til	17.	maifrokost.	
Elevrådet	har	ikke	kommet	med	tilbakemelding	på	om	det	er	
stemning	blant	elevene	for	tiltaket.		Arnulf	følger	opp	elevrådet.	
	
Egenvurdering	av	karakterer	
Informasjon	fra	skolen	kan	ikke	komme	ofte	nok.		
Forslag:			

- Informasjon	legges	på	hjemmesiden.	
- Egenvurdering	tas	opp	i	elevsamtalen	på	høsten.	
- Skolen	sender	ut	skriftlig	informasjon	i	forkant	av	

egenvurdering.	
	
Vurdering	for	læring	
Foreldre	opplever	at	det	er	stort	strekk	i	kvaliteten	på	
tilbakemeldinger	fra	lærerne.		
Rektor	informerte	om	at	det	jobbes	kontinuerlig	for	å	heve	
kvaliteten	på	tilbakemeldingene.	
Det	kommer	egne	foreldremøter	med	mer	informasjon	om	
vurderinger.	Møtene	avsluttes	med	”Utsett”.	
8.	trinn:	25.	mars	
9.	trinn:	1.	april	
10.	trinn:	20.	mars	
	
Datoene	legges	ut	på	Nordbergs	hjemmeside.	
	
Driftsstyre		
Margrethe	informerte	kort:	
Budsjett:	
Overskuddet	fra	2018	skal	brukes	på	interiør;	klasserommene	og	
andre	områder	på	skolen	skal	rustes	opp.		
8.	trinn	har	nå	fått	nye	PC´er.	
Redusert	elevtall	neste	skoleår,	tre	lærere	mindre	fra	høsten.	
Strategisk	plan	er	vedtatt.	
Innspill	til	politikerne:	Forebyggende	enhet	på	Majorstuen	må	
styrkes.	
Sikkerhet,	beredsskapsplan.		
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Skolegruppe	E	og	F:	
Møte	onsdag.	Invitasjon	med	agenda	er	sendt	
FAUrepresentantene.	Arnulf	oppfordrer	til	å	delta.	
	
SUSNA:		
Det	er	balanse	i	forhold	til	dekning	av	skoler.	Nå	er	det	en	stor	
boligutbygging	på	Brekke.	Planen	er	en	utvidelse	på	Engebråten	
for	å	dekke	behovet,	noe	Engebråten	ikke	ønsker.		
	
Kan		få	betydning	for	Nordberg:		
I	2020:	3-4	klasser	fra	Berg	og	Tåsen	skal	til	Voldsløkka.	Men	
Voldsløkka	blir	ikke	ferdig	før	i	2022.		
	
Vi	får	referat	fra	SUSNA	tilsendt	når	det	foreligger.	

	
	
	
	
	
Elise	

	 Neste	møte	11.	mars	 	
	


